
Przewodniczacy Marian Baniak
Wznawiam obrady i proszę o przedstawienie składu komisji wraz z
pełnionymi funkcjami. Pana Piotra o przedstawienie Komisji Budżetu i
Finansów. Proszę bardzo Panie Piotrze.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Komisja w składzie pan radny Maciej Merta, przewodniczący, pan radny
Kaleta Marek wiceprzewodniczący, pan radny Mariusz Starek, członek
komisji. Pan radny Woźny Piotr członek komisji. Dziękuję bardzo

Dorota Dudek
A i pan Musiałek jeszcze.

Przewodniczacy Marian Baniak
Teraz proszę Panią Iwonę Olejk-Faryś o przedstawienie Komisji Oświaty.

Radna Iwona Olek-Faryś
Komisja w składzie Damian Janas przewodniczący, Mariusz. Kwiatkowski
Zastępca Przewodniczącego, Iwona Olek-Faryś członek. Dziękuję.

Przewodniczacy Marian Baniak
Dziękuję Pani Iwono. Dopełniliśmy formalności, więc przechodzimy do
punktu piętnastego. W sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg,
Wnisków i Petycji Rady Gminy w Łubnicach. Proszę o ogłaszanie
kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Radny Maciej Merta
Proponuję Panią Marię Gwizdek.

Radna Iwona Olek-Faryś
Czy Maria Gwizdek przyjmuje?

Radna Maria Gwizdek
Przyjmuje.



Przewodniczacy Marian Baniak
Dziękuję Panie Mario. Czy są inne kandydatury?

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Proponuję, pana....

Przewodniczacy Marian Baniak
Ale, ale już... Czy są jeszcze inne kandydatury na przewodniczący? Nie
ma. A więc zamykam listę, odczytam projek uchwały. Uchwała nr 1, 9, 2,
3, 4 Rady Gminy Łubnice, dnia 7 maja 2024.

Przewodniczacy Marian Baniak
Roku, w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Skarg. Wnisków i
Petycji Rady Gminy w Łubnicach. Na podstawie artykułu 18 B ustawy z
dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oraz paragraf 78 ustęp 1
statutu gminy Łubnice, dziennik urzędowy Województwa Łódzkiego z
2017 roku pozycja 55 58 ze zmianami, Rada. Gminy w Łubnicach
operacja następuje. Na przewodniczącego komisji Skarg, Wniosków i
Petycji Rada Gminy w Łubnicach wybiera radną panią Marię Gwizdek.

Przewodniczacy Marian Baniak
Paragraf 2 uchwała wchodzi w życie z z dniem podjęcia. Proszę bardzo,
przystępujemy do głosowania. Kto z Pani Panów radnych jest za
przyjęciem projektu uchwały numer 1 przez 9 przez 2024. Proszę o
odczytanie nazwisk radnych.

Radny Maciej Merta
Baniak Marian.

Przewodniczacy Marian Baniak
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Gwizdek Maria.



Radna Maria Gwizdek
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Idasiak Gabriel.

Radny Gabriel Idasiak
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Janas Damian.

Radny Damian Janas
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Kaleta Marek.

Radny Marek Kaleta
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Kmiecik Urszula.

Radna Urszula Kmiecik
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Kwiatkowski Mariusz.

Radny Mariusz Kwiatkowski
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Leśnikowski Mateusz.



Radny Mateusz Leśnikowski
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Merta Maciej. Jestem za. Musiałek Jan.

Radny Jan Musiałek
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Olek Faryś Iwona.

Radna Iwona Olek-Faryś
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Starek Mariusz.

Radny Mariusz Starek
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Woźny Piotr.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Zaremba Benedykt.

Radny Benedykt Zaremba
Jestem za.

Przewodniczacy Marian Baniak



Dziękuję bardzo. 14 głosów za. Głosowało 14 radnych, z którzy przyjęli
jednogłośnie wymienioną uchwałę. Przyjęli. Przewodniczącą Komisji
Skarg, Wnisków i Petycji Panią Marię Gwizdek.

Przewodniczacy Marian Baniak
I kolejnym punktem szesnastym jest podjęcie uchwały w sprawie
powołania komisji, Skarg, Wnisków i Petycji w Radzie gminy w
Łubnicach. I tutaj proszę o ustalenie również ilości osób w komisji i Skarg,
Wniosków i Petycji. Przypominam, że w tamtej, jak się to nazywa,
kadencji, uciekło mi to słowo, były również trzy osoby. Czy zgadzacie się
Państwo na, na taki skład komisji? Słucham.

Przewodniczacy Marian Baniak
Dobrze, dziękuję bardzo. Proszę bardzo, kto z Pani i Panów jest za tym,
aby Komisja Skarg, Wniosków i Petycji liczyła trzy osoby? Proszę bardzo
o poniesienie ręki. Dziękuję bardzo, jednogłośnie. I proszę o
przedstawienie, czy typowanie kandydatów na członka Komisji Skarbu,
Wniosków i Petycji.

Przewodniczacy Marian Baniak
Proszę bardzo. Zostanie ten kandydat. Tak, ale formalnie musi paść

Radna Maria Gwizdek
Mateusz Leśnikowski.

Radca Prawny Jerzy Dela
I panie mecenasie, to powiedzmy tutaj, dlaczego tylko dzisiaj wybieramy
dwóch, ponieważ... No to oczywiście, panie przewodniczący, to decyzja
Rady będzie.

Przewodniczacy Marian Baniak
Rozumiem.

Radca Prawny Jerzy Dela
Rada może zatrzymywać o powołanie pewnego składu. Proszę państwa,



propozycja jest taka, żeby powołać. Przewodniczącego, co im zostało
dokonane, i wybrać tylko jednego członka Komisji Petycji, ze względu na
fakt, że w Wójcinie, w okręgu wyborczym, w którym startował pan
Tomasz Pawlik, Zostaną powtórzone wybory, to będzie za po
przypuszczam 2-3 miesięcy. I w związku z tym wybralibyśmy dzisiaj
dwuosobowy skład, czyli przewodniczącego i jednego członka, a po
wyborze dokoptowali do składu trzecią osobę. Miejmy nadzieję, że ten
nowo wybrany radny się zgodzi na tą komisję, bo musi wyrazić zgodę.

Radca Prawny Jerzy Dela
Dwuosobowa komisja może działać w pełnym zakresie, ponieważ zgodnie
ze statutem, do przygotowania przedmiotu uchwał i wszelkich czynności
wymagana jest ilość. Dwóch osób, czyli więcej niż połowa. Ale mówię, to
od Państwa zależy, czy. Zrobimy to dzisiaj przewodniczący, członek, czy.
Zgłosicie Państwo więcej członków, albo macie pełny.

Radca Prawny Jerzy Dela
Skład komisji, ponieważ też muszę poinformować, że. Zmiany w składach
komisji mogą następować w trakcie kadencji, bo tu jest powiedziane, że
musi to być, że tak powiem na całą kadencję, ale to jest decyzja państwa w
tej chwili.

Przewodniczacy Marian Baniak
Oczywiście, jakbyśmy tak zrobili, że wybieramy kolejną. Osobę tutaj jako
trzecią, więc zablokujemy wejście do komisji, więc myślę, że to by było
chyba nie tak jak trzeba. Myślę, że dwóch może pracować w sporu.

Radca Prawny Jerzy Dela
Byłoby to rozwiązanie. Albo jest jeszcze inne rozwiązanie. Dokonujemy
wyboru przewodniczącego i gdy dokonujemy wyboru. Pozostałych
członków, wycofujemy tą, tą uchwałę ostatnią z porządku obrad i modlimy
się, że. Wszyscy trzy miesiące nie wychodzimy.

Przewodniczacy Marian Baniak
Ja uważam, że ten wariant jest dobry, ponieważ komisja będzie miała i tak



forum i tak i może pracować, więc ta osoba, która będzie wybrana,
zdecyduje, czy będzie chciała czy nie. Jeśli nie będzie chciała, to będzie
ktoś inny po prostu w tej komisji, ale nie możemy też zablokować tej
osobie wejścia do jakiejś komisji po prostu. Jak uważacie, proszę bardzo,
może ja zapytam, czy ten wariant jest dobry i może tak milcząco
powiedzmy, czy... dwuosobowy, tak. Czy akceptujecie to po prostu?

Przewodniczacy Marian Baniak
Jeśli jest, nie słyszę sprzeciwu, więc myślę, że to jest akceptacja. Nie ma
sprzeciwu, więc przystąpimy do głosowania. To z Pani Panów radnych jest
zapowolenie do komisji skargi usług i petycji Pana Mateusza
Leśnikowskiego. Proszę bardzo o czytanie nazwisk radnych.

Radny Maciej Merta
Baniak Marian.

Przewodniczacy Marian Baniak
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Gwizdek Maria.

Radna Maria Gwizdek
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Idasiak Gabriel.

Radny Gabriel Idasiak
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Janas Damian.

Radny Damian Janas



Jestem za.

Radny Maciej Merta
Kaleta Marek.

Radny Marek Kaleta
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Kmiecik Urszula.

Radna Urszula Kmiecik
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Kwiatkowski Mariusz.

Radny Mariusz Kwiatkowski
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Leśnikowski Mateusz.

Radny Mateusz Leśnikowski
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Merta Maciej. Jestem za. Jan Musiałek

Radny Jan Musiałek
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Olek-Faryś Iwona.



Radna Iwona Olek-Faryś
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Starek Mariusz.

Radny Mariusz Starek
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Woźny Piotr.

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Zaremba Benedykt.

Radny Benedykt Zaremba
Jestem za.

Przewodniczacy Marian Baniak
Dziękuję bardzo. Pan Mariusz Leśnikowski został wybrany jednogłośnie.
Mateusz, to jeszcze się człowiek musi nauczyć na tych innych imion.. I
teraz odczytam uchwałę, którą będziemy głosować. Uchwała nr 1 przez 10
przez 2024 Rady Gminy Łubnicach z dnia 7 maja 2024 roku w sprawie
powołania komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Łubnicach.

Przewodniczacy Marian Baniak
Na podstawie artykułu 18 w ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1997 roku o
samorządzie gminnym w dzienniku ustaw 2024 roku pozycja 609 uchwala
się co następuje. Powołuje się Komisję Skarg, Wniosków i Petycji gminy
w Łubnicach. w składzie. Maria Gwizdek przewodnicząca komisji,
Mateusz Leśnikowski członek komisji. Paragraf 2 uchwała wchodzi w
życie z dniem podjęcia.



Przewodniczacy Marian Baniak
Paragraf 3 uchwała podlega podaniu do publicznej wiadomości przez
rozplakatowanie na tablicach ogłoszeń w rządzie gminy w Łubnicach, a
także poprzez zamieszczenie jej treści na stronie internetowej BiP gminy
Łubnice. I przystępujemy do głosowania. Kto z Pani i Panów radnych jest
za przyjęciem projektu uchwały nr 1 przez 10 przy 2024? Proszę o
odczytanie nazwisk radnych.

Radny Maciej Merta
Baniak Marian.

Przewodniczacy Marian Baniak
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Gwizdek Maria.

Radna Maria Gwizdek
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Idasiak Gabrel.

Radny Gabriel Idasiak
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Janas Damian.

Radny Damian Janas
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Kaleta Marek.



Radny Marek Kaleta
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Kmiecik Urszula.

Radna Urszula Kmiecik
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Kwiatkowski Mariusz.

Radny Mariusz Kwiatkowski
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Leśnikowski Mateusz.

Radny Mateusz Leśnikowski
Jestem za

Radny Maciej Merta
Merta Maciej Jestem za Jan Musiałek

Radny Jan Musiałek
Jestem za

Radny Maciej Merta
Olek-Faryś Iwona

Radna Iwona Olek-Faryś
Jestem za

Radny Maciej Merta



Starek Mariusz

Radny Mariusz Starek
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Woźny Piotr

Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Jestem za

Radny Maciej Merta
Zaremba Benedkt

Radny Benedykt Zaremba
Jestem za Dziękuje bardzo

Przewodniczacy Marian Baniak
I przechodzimy już do. Milszego punktu 17 wręczenie zaświadczenia o
wyborze wójta gminy Łódź. Proszę przewodniczącą gminnej komisji
wyborczej, panią Dorotę. Dudek, wręczenie zaświadczenia o wyborze
wójta gminy Łubnice.

Przewodniczacy Marian Baniak
I punkt osiemnasty. Mamy tutaj bardzo też miłe, miłe wydarzenie. Bardzo
proszę wójta gminy Łubnice pana Tomasza Pawlika o złożenie
ślubowania.

Wójt Tomasz Pawlik
Obejmując urząd wójta gminy. Uroczyście ślubuję, że dochowam
wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra
publicznego i pomyślności mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg.

Przewodniczacy Marian Baniak
Może, może pan Wójt wręczy.



Wójt Tomasz Pawlik
Jako że w tej okazji Przemówienia nie mam, może usiądźcie.
Przewodnicząca Gminy Komisji Wyborczej, dyrektorzy, pracownicy
urzędu, sołtysi, Panie Przewodniczący Wysoka Rada. Chciałbym, aby te
kwiaty były symbolem rozkwitającej współpracy.

Przewodniczacy Marian Baniak
Pan Przewodniczący też pewnie przed chwilą powiedział, że pomimo
gdzieś tam wymienności zdań, temperamentu, ale taka jest polityka.
Myślę, że znajdziemy wspólny język na najbliższą kadencję, na najbliższe
pięć lat. Wiadomo, że nie cały czas będzie świeciło słońce, ale po górze
wychodzi tęcza. I czasami rozmowią, merytoryczną, zawsze wypracujemy
wspólny konsensus. Chciałbym również podziękować odchodzącemu
Wójtowi, Michałowi Paskowi, bo byłem po drugiej stronie.

Wójt Tomasz Pawlik
Dziękuję za współpracę, za te pięć i pół roku. Życzę Panu wszystkiego
dobrego w życiu osobistym oraz zawodowym. I myślę, że przez taki,
przepraszam, że przez stół, ale w dzięczności męskiej, wszystkiego
dobrego i dziękuję. o Radzie mówiłem, również tutaj z pracownikami
urzędów, nie mamy ich wszystkich, mamy lektorów. Naprawdę, będę
chciał prowadzić rozmowę, dialog i myślę, że znajdziemy wspólny język.

Wójt Tomasz Pawlik
Także dziękuję i zapraszam do współpracy.

Przewodniczacy Marian Baniak
Dobrze, teraz cóż. Formalności stały się zadość, więc przechodzimy do
punktu dziewiętnastego. Proszę o przedstawienie informacji o stanie
gminy pana Michała Paśka z dwójka gminy w kadencji 2018-2024. Proszę
panie Michale..

Wójt Michał Pazek
Dzień dobry, skoro to moje ostatnie wystąpienie, to troszkę mi. to zajmę,



chociaż nie za długo czasu. Ale postaram się streścić,

Przewodniczacy Marian Baniak
Ale ograniczeń nie ma.

Wójt Michał Pazek
Szanowni Panie Wójcie, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, zapraszani
Goście, Szanowni Mieszkańcy Gminy Łubnice. Dobiegająca kadencja
była dla nas czasem trudnych wyzwań dla samorządu naszej gminy. Był to
okres ciężkiej i skutecznej pracy, nowej i lepszej jakości zarządzania
gminą, budżetem i jednostkami organizacyjnymi. Przyszło nam się
mierzyć z wieloma problemami, takimi jak koronawirus, szczepienia
przeciwko COVID-19, ASF, dodatek węglowy, a wreszcie wojna w
Ukrainie. Za tej kadencji spłacono ponad 7 milionów złotych długów
zaciągniętych w poprzednich kadencjach, a jednocześnie
wygospodarowano w budżecie gminy środki finansowe na realizację wielu
zadań oczekiwanych przez mieszkańców gminy.

Wójt Michał Pazek
Te zadania były realizowane w różnych dziedzinach i różnych obszarach
życia naszej gminy według zasady zrównoważonego rozwoju. Szeroki
zakres wypełnionych zadań był możliwy dzięki aktywnemu i skutecznemu
podzyskiwaniu środków zewnętrznych, głównie ze źródeł rządowych, a
także Unii Europejskiej. Z większości tych instrumentów skorzystano w
tej kadencji samorządowej. W trakcie trwania obecnej kadencji możemy
powiedzieć o dużym sukcesie w obszarze pozyskiwania kunduszów
rządowych i unijnych. Gmina dokonała inwestycji w latach 2019-2024 na.

Wójt Michał Pazek
Kwotę. I do tego trzeba dołożyć jeszcze ponad 9 milionów nakładów z
Polskiego Ładu. W sumie daje tą kwotę 21,706,632, 23 groszy. Pomimo,
że gmina pozyskała prawie 22 miliony na inwestycje, to jeszcze
zniwelowano dług gminy do kwoty 6,284,854,40 groszy. Dzięki tym
wszystkim działaniom oraz pozyskanym dotacją możliwa była realizacja
różnych zadań służącym naszym mieszkańców.



Wójt Michał Pazek
To niespotykany dotąd zakres, ilość i wartość realizowanych zadań w
różnych obszarach życia naszej gminy i jej mieszkańców w ciągu tej
kadencji. W tej kadencji najbardziej skupiono się na poprawie zdrowego
stanu dróg w naszej gminie. Z tego powodu we wszystkich sołectwach
przeprowadzono budowy i remonty dróg tak, aby mieszkańcom tej naszej
gminy żyło się lepiej. Otrzymaliśmy dwie promesy na łączną kwotę 9 mln
452 tys. zł.

Wójt Michał Pazek
Po przetargu wynosiła ona 11 mln 598 tys. zł. W sumie 16 dróg o łącznej
długości 7,7 km. Wykonano ponad w tej kadencji 3 drogowe tury,
kosztowały ponad 2 mln 443 tys. Jest to wodna, topolowa, ladomież

Wójt Michał Pazek
Koszt całkowity wszystkich wykonanych odcinków 19 dróg o długości 11
km 144 m wynosi. 14 mln 42 782 zł. Poza infrastrukturą drogową, gmina
zrealizowała jeszcze następujące zadania. był to transit wody,
termomodernizacja zespołów Szkoł w Wójcinie, modernizacja budynku
OSP W ludwinowie, remont budynku Gminnego Ośrodka Kultury w
Łubnicach, remont dachu zespołu szkół w Dzietrzkowicach, utwardzenie
terenu, w zespole szkół w Dzietrzkowicach, zespołu szkół w Wójcinie,
zespołu szkół w Łubnicach. Zrobiono także infrastrukturę oświetleniową.

Wójt Michał Pazek
Wymieniono 646 opraw narodowe, w gminie, w tym 216 nowych i 430
wymienionych starych. Rozbudowano także Infrastrukturę oświetleniową
w Kolonii Dzietrzkowice. Rozbudowano sieć kanalizacyjna w
Dzietrzkowicach, ulica Prosta i Polna oraz w Wójcinie na Makoszczyźnie
ulica Markowa. Rozbudowa sieci wodociągowej w Łubnicach na ulicy
Wodnej, w Wójcinie na ulicy Krótkiej, w Sołectwie Ludwinów na
Rzepisku. Gmina zrealizowała sześć projektów cyfrowych.

Wójt Michał Pazek



Oprócz tego pomagała i realizowała czternaście grantów sołeckich.

Wójt Tomasz Pawlik
Dokonano także modernizacji pomieszczeń na stołówkę przy Zespole
Szkół w Dzietrzkowicach.

Wójt Michał Pazek
Zakupiono także sprzęt dla Zespołu Szkół w Łubnicach i Wójcinie. Dzięki.
Pozyskanym dotacją z Rządowego Funduszu Polski Ład Program
Inwestycji Strategicznych, edycja 8, w 2023 roku gmina pozyskała trzy
wstępne promesy. Jest to na budowę sali gimnastycznej, czy zespole szkół
w Wójcinie, w kwocie 4,6 mln zł, na modernizację, remont drogi gminnej
łączącej miejscowości Łubnice i Dzitrzkowice, to jest w kwocie 3,3 mln
zł. Oraz na.

Wójt Michał Pazek
Budowę instalacji fotowoltaicznych zasilających obiekty gminne na
terenie gminy Łubnice w kwocie 1,140,000 zł. Dzięki współpracy parafii i
samorządu gminy dostaną dotację Rządowego Funduszu Polski Ład,
Rządowy Program Odbudowy Zabytków w 2023 roku. Promesty wstępne
dla parafii Łubnice i Wójcina wpływają na kwotę 1,615,000 zł, przy
wkładzie wynoszącym 32 tysiące złotych, które zabezpiecza gmina
Łubnice. Dla mieszkańców był i jest realizowany też projekt utylizacji
etelitów z budynków prywatnych z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Łubnic. Z tego programu skorzystało wiele
gospodarstw i myślę, że jeszcze skorzysta.

Wójt Michał Pazek
Jeśli chodzi o budżet gminy, to przedstawia się następująco na rok 2024,
Po stronie dochodów jest 31,358,039 zł. Po stronie wydatków kwota
32,402,843 zł. Różnica pomiędzy dochodami a wydatkami stanowi
planowany deficyt budżetu w wysokości 1,044,804 zł, który zostanie
pokryty kwotą wolnych środków. Zadłużenie gminy na dzień 31 stycznia
2024 roku wynosi 6 284 854 zł, co stanowi 20% budżetu. W gminę
Łubnice zamieszkuje obecnie 3981 mieszkańców i obserwuje się niestety



tendencją zniżkową.

Wójt Michał Pazek
Zresztą jest to widoczne w całym kraju. Gmina może oszczycić się
najmniejszym bezrobociem w całym powiecie, wynoszącym 59
bezrobotnych. Inwestycje, jakie zostały i będą podjęte, zostały umiejęte w
użycie na 2024 rok. To przede wszystkim kontynuacja poprawy układu
komunikacyjnego przez przebudowę miejscowo-lokalnych na terenie
Gminy Łubnice. i druga to jest przebudowa istniejących sieci dług
umiejętnych miejscowości Dzietrzkowice, ulice Kolonia, Dzitrzkowice,
Ludwinów oraz Wójcin.

Wójt Michał Pazek
Na dzisiejszym prawie mamy 10 dług skończonych, resztę tutaj myślę, że
idzie w dobrym kierunku i przyszły woda, mam nadzieję, dobrze dokończy
tą inwestycję. Następnie mamy także zaplanowane budowa instalacji
fotowoltaicznych, miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego,
budowa sal gimnastycznych w Zespole Szkół, modernizacja
przepompowni, wymiana poszycia dachowego na budyniu
technologicznym, oczyszczalnii ścieków Łubnice, wymiana urządzeń na
bloku oczyszczalni i reszta tutaj jeśli chodzi o remont kóru, elewacji i tak
dalej, chodzi tutaj już o zabytki kościelne. W sumie warto. Rządowej
Inwestycji w tym roku jest 110 634 800 złotych. Największym jednak
bogactwem tej gminy to są jej mieszkańcy, którzy wykazali się tej
kadencji wielką pracowitością, cierpliwością i zrozumieniem.

Wójt Michał Pazek
Dzięki temu właśnie udało się nam wspólnie pokonać rozliczne trudności,
dnia codziennego. Dziś zadajemy sobie pytanie, czy Rada Gminy, jako ja,
jako ogólnie gminę, spostaliśmy oczekiwaniom i mieszkańców. Na tak
postawione pytanie trudno znaleźć odpowiedzi, bo każdy z nas ma inną
ocenę tego wszystkiego, co wokół nas się działa. Dziś lepiej niż
kiedykolwiek wiemy, że realizacja naszych wspólnych celów zależy od
nas wszystkich. życzliwości i zrozumienia.



Wójt Michał Pazek
Mijająca kadencja przyniosła nam wszystkim i mnie również nowe
doświadczenia, że racje są podzielone, że nikt nie ma patentu na mądrość,
że różne są punkty widzenia i wcale nie muszą się one wykluczać, a wręcz
mogą się uzupełniać. Lata mijające kadencji nie były czasem zmarnowane,
a postęp w wielu dziedzinach życia społecznego i gospodarczego jest aż
nadto widoczny. Każde tego rodzaju podsumowanie jest okazją do
głębszej refleksji nad tym, co za nami i nad tym, co będzie przed wami
jeszcze. Jestem przekonany, że każdy z nas dokonuje takiego osobistego
rozrachunku z sobą i z tym wszystkim, co było jego i naszym udziałem w
tworzeniu obrazu dokonań mijającej kadencji. Uważam, że obraz ten
będzie pozytywnie pisany w bogatą historie naszej gminy.

Wójt Michał Pazek
Na końcu moje wystąpienie chciałem serdecznie podziękować Wysokiej
Radzie na czele z Przewodniczącym za kilkuletnią wspaniałą współpracę.
Właśnie kiedy mieliśmy rozbierzne zdania, to jednak w najważniejszych
kwestiach osiągaliśmy kompromis, a to w demokracji ceni się najważniej.
Dziękuję panie i panu Sołtysom za wspieranie moich działań i życzliwe
radę i pomoc w rozszerzaniu różnych problemów w środowisku lokalnym.
Szczególne podziękowania składam, dokładnie musiała być, pani Skarbnik
za wspaniałą współpracę i czuwanie nad finansami tej gminy. Dziękuję
kierownikom poległych jednostek, z którymi miałem na co dzień przyszło
mi rozwiązywać rozliczne problemy, a było ich niemało.

Wójt Michał Pazek
Dziękuję wszystkim pracownikom gminy i GOPS-u za trud i wspólną
pracę dla dobra naszej gminy. Dziękuję za sumienne wykonywanie swoich
obowiązków, ale także za pasję i serce, które wkładacie Państwo w
działanie, w działaniu na rzecz naszej społeczności lokalnej. Dziękuję
wszystkim przedstawicielom duchowieństwa, organizacjom, jednostkom
OSP, stowarzyszeniom, kołom i klubom z terenu gminy Łubnice. Za
życzliwą współpracę, pomoc w organizowaniu różnorodnych uroczystości
środowiskowych i otwartości, w rozwiązywaniu wielu spraw związanych z
życiem społeczno-wychowawczym naszej gminnej społeczności. Wreszcie



dziękuję wszystkim mieszkańcom naszej gminy, którzy czynią wiele
dobrego dla swoich rodzin i dla społeczności lokalnej.

Wójt Michał Pazek
Nowemu wójtowi gratuluję zwycięstwa i życzę realizacji wszystkich
obietnic wyborczych, w kontynuacji rozpoczętych inwestycji oraz nie
zaprzepaszczenia pozyskanych nowych finansów, finansowych środków
zewnętrznych w ramach Polskiego Ładu. Nowej Radzie życzę
podejmowania trafnych decyzji służących przyszłemu rozwojowi, naszej
gminy i naszym mieszkańcom. Wszystkiego dobrego.

Przewodniczacy Marian Baniak
Niech się wiedzie, niech sobie pan radzi, jak najlepiej po prostu, nie
załamuje się. Trzeba pracować. Wychodzi pan stąd z podniesioną głową.
Wszystkiego dobrego.

Radca Prawny Jerzy Dela
Dziękuję za miłą współpracę.

Przewodniczacy Marian Baniak
No cóż, dobrnęliśmy do końca. W punkcie dwudziestym, mamy
zamknięcie obrad. I tutaj dziękuję paniom i panom, panom radnym, panom
Wójtom, pracownikom urzędu i zaproszonym gościom za wytrwałość i
wytrzymanie do końca i za udział w tej pierwszej inauguracyjnej sesji i
zamykam pierwszą inauguracyjną sesję Rady Gminy w Łubniach kadencji
2024-2029.


